
Toimittaja Hanna Eskelinen: Koetko hyväntekeväisyysjärjestöt luotettaviksi? 

Haastateltava Ritva Timonen: Kyllä. Kyllä mä luotan niihin vaikka onkin väärinkäytösjuttujakin on 

ilmennyt, mutta minä uskon silti.  

Haastateltava Santeri Iivonen: Luotettaviksi? Riippuen tietenkin onko se ehkä mistä maasta. 

Lähtökohtaisesti joo, mutta tietty kriittisyys pitää olla. 

Haastateltava Eveliina Pirilä: Kyllä minä nyt aika luotettavana pidän. 

 

Toimittaja Hanna Eskelinen: Oletko itse lahjoittanut hyväntekeväisyyteen? 

Haastateltava Ritva Timonen: Kaiken aikaan lahjotan. 

Haastateltava Santeri Iivonen: Oon, oon. Mikäköhän viimeisin? Joulun alla Pelastusarmeijan 

varmaan, se ehkä on viimeisen. Ja todennäköisesti se Saaristo siistinä, siihen kuukausilahjoittajaksi, 

mutta se on vielä työn alla.  

Haastateltava Eveliina Pirilä: Olen, olen.  

 

Toimittaja Hanna Eskelinen : Ja mikä olisi se muoto, jolla lahjoittaisit mieluiten? 

Haastateltava Ritva Timonen: Tililtä lähtee rahaa. Ja sitten telkkariin jos tulee kattoo tulee jotain 

ohjelmaa, kun siellä on jotakin kympillä tekstiviesti jonnekin niin joskus myös tämmöstä. 

Haastateltava Santeri Iivonen: Mmm. No ehkä se olisi kiva jos pystys konkreettisesti tietenkin omii 

jotakin vaatteita vaatteita tai tollaisia pystyy aina viemään, mut sillee rahankin lahjottaminen joo. 

Haastateltava Eveliina Pirilä: Kyllähän se melkein se raha helpoin on.  


